
Protokoll fört vid Västergötlands  Bridgeförbunds styrelsemöte i  Falköping 7 september 2013.                
Närvarande:Hans Brolin, Håkan Gustavsson, Klell Karlsson, Bengt Larsson, Kalle Ek, Sixten Ek, Bo 
Roos, Christer Swenson, Jeanita Johansson, Sten Öhman, Hans Bogeskär och Roland Andersson.                                                                                                                                                                                                         

&   1  Hans Bogeskär hälsade alla välkomna.                                                                                                              

&   2  Bo Roos valdes att justera dagens protokoll.                                                                                               

&   3  Föregående protokoll lades till handlingarna. 

&   4  Från klubbträffen fanns önskemål om all kvalen till DM  skall ligga närmare finalen Nya datum                                 
fastställdes, 20 januari 2013 veterankval,17 februari 2013 mixed kval och 17 mars 2013 par. Nästa  
styrelsemöte skall ta fram regler hur DM-finalerna  skall redovisas ekonomiskt. Troligen kommer Div4 
att start 26 oktober 2013. 

&   5  Distriktets ekonomi är god och kassörens  förslag till budget för nästa år godkändes, 

&   6  En tävlingskommitté kommer att bildas. I denna skall ingå distriktstävlingsledaren de två 
kretsledarna och en person från styrelsen . Från styrelsen föreslås Roland Andersson, 

&   7  Till  ny sekreterare föreslås Bo Roos. 

&   8  Christer Swenson valdes till Distriktstävlingsledare. 

&   9  Hans Brolin och Håkan Gustavsson valdes till kretsledare. 

& 10  Bo Roos kommer på årsmötet att presentera ett förslag till ny prislista för rallyt. 

& 11  Segrarna i Div 4 serierna kommer att få ekonomiskt stöd för start i Chairman´s cup 2014. 

& 12  Christer Swenson och Roland Andersson representerar VBF på riksstämman i Örebro 18-19 okt. 

& 13 Planering av utbildningshelgen kommer att fortsätta nästa styrelsemöte. Styrelsens tankar är 
att inte skall  ha någon tävlingsledarutbildning. Man rekommenderar de som är intresserade att söka 
utbildning i närliggande distrikt, 

& 14 Sixten Eks motion om nytt namn till Svenska Bridgeförbundet har avslagits . Orsaken är att man 
tror att kostnaderna blir för stora. 

& 15 Förslag till datum för styrelsemöten under året.15okt.28 jan och 17 maj. 

& 16 Ulricehamns BK fick sanktion för en silvertävling på långfredagen nästa år som ingår i rallyt. 

& 17  Hans Bogeskär förklarade mötet avslutat. 

Vid protokollet                                                                           Justera 

 

Roland Andersson                                                                           Bo Roos                                        


